

## Question and answers

### Question:

“Please specify details on the eco bag.

1. The inner compartment - it's just a small pocket for small things or dividing wall across the height of bag?
2. What should be the width of the bottom, and how dense? This should be an extra layer of fabric seal or what do you mean?
3. For what purpose is this bag?”

### Answer:

1. The inner compartment - just a small pocket for small things
2. What should be the width of the bottom - 40 cm, and how dense - 280g/m<sup>2</sup> (extra layer of fabric seal)
3. For what purpose is this bag? - To distribute to participants of anti-corruption youth schools, at school/university presentations, for representative purposes.

## Вопросы и ответы

### Вопрос:

Прошу уточнить детали по эко сумке.

1. Как вы представляете себе внутреннее отделение - это просто небольшой карман для мелких вещей либо перегородка по всей высоте сумки?
2. Какой ширины должно быть дно и насколько плотное? Это должен быть дополнительный слой ткани или какое уплотнение Вы имеете в виду?
3. Для каких целей предназначена эта сумка?

### Ответ:

1. Внутреннее отделение – небольшой карман для мелких вещей.
2. Ширина дна – 40 см, плотность – 280 г/м<sup>2</sup> (дополнительный слой ткани).
3. Назначение сумки – для предоставления участникам Школы Молодежь против коррупции, в школах/университетах, для представительских целей.